
Mulgi valla külade ümarlaud 

PROTOKOLL nr. 3-2024 

 

 

Uue-Kariste rahvamaja, 29.08.2024 

 

Algus: 18.00 

Lõpp:  19.45 

 

Osalesid: 16 in 

 

PÄEVAKORD: 

 

 

1. Kohaliku piirkonna areng 

2. Vallavalitsuse vastused ümarlaual II esitatud ettepanekutele 

3. Eesootavad üritused 

4. Ettepanekud vallavalitsusele 

5. Vestlusring ajakirjaniku, toimetaja, telesaatejuhi, Mulgis maakodu omava ja suure kuduja Marit 

Ummelasega 

6. Jooksvad küsimused: 

 

Kinnitati päevakord 

Koosoleku juhataja: Enn Sarv 

Protokollija: Annika Veidenberg 

 

 

1. OTSUSTATI 

1.1.Tutvustati Uue-Kariste rahvamaja tegevusi ja töökorraldust. 2 tasulist ringi, teised tasuta. 

Suuremad üritused on vabariigi aastapäev, Mulgimaa peremäng jt. Rahvas on peale külamajade 

MTÜdele andmise aktsiooni rohkem aktiviseerunud. 

 

2. OTSUSTATI 

Kuulati abivallavanem Dmitri Orava ettekannet: vallavalitsuse vastused eelmisel ümarlaual 

tõstatatud küsimused.. 

2.1. Külade fond – lükkub edasi 

2.2. Külade arengukavad. Hetkel hiljaks jäänud. Valla arengukava valmis. Edaspidi uue arengukava 

koostamises arvestada. 

Andres Rõigas: valla arengukavas jagada ära külade vastutusala ja valla vastutusala. Olemasolevad 

kavad: nn „poenimekiri’’. 

Dmitri: teema vaadata läbi järgmisel aastal. 

2.3. MTÜde taotluste tähtaega nihutada hiljemaks. On töös. 

 

3. OTSUSTATI 

3.1. 21. septembril toimub Hallistes ,,Maal elamise päev’’. Külad tulevad välja, tutvustavad omi 

tegemisi ning pakuvad ka kohalikke toite. 



3.2. Viljandimaa ,,Aasta küla’’ valimine oktoobris. Tiitel antakse üle 23.nov. Viljandimaa 

Arenduskeskuse poolt korraldatud tänuüritusel. 

Kohtadel toimub ka palju üritusi. 

 

4. OTSUSTATI 

4.1. Selgitada välja, kelle oma on Uue-Karistes nn „bussitasku’’. Lahti ei lükata, ei liivatata 

NB! Selgitasin välja: ,,bussitasku’’ kuulub Mulgi vallale. Teedespetsialist Rein Anton lubas tööd 

organiseerida. Kui on probleeme, teatada kohalikel koheselt tel. 5115422. 

4.2. Kortermaja veemure: pumbajaam amortiseerunud ja talvel külmub vesi ära. 

Dmitri Orav: uurime olukorda ja lahendame probleemi. 

Samuti üle vaadata kõik valla probleemsed pumbajaamad. 

4.3. RMK teed valla territooriumil: sahk tuuakse kaugelt. 

Dmitri: uurime olukorda. 

 

5. OTSUSTATI 

Vestlusring ajakirjanik Marit Ummelasega teemal ,,Elu võimalikkusest maal’’. 

 

 

6. OTSUSTATI 

6.1. Innovatsioonifond. Külad lepivad kokku koos tegutsemises. Enn tutvustas Tuhalaane projekti. 

NB! Materjalid saadetud osapooltele. 

6.2. KOPi tähtaeg 01.oktoober 

 

Järgmine ümarlaud toimub Lillis. Kuupäev täpsustatakse. 

 

 

 

Koosoleku juhataja: Enn Sarv 

Protokollija: Enn Sarv 


